



## PROTOKOLL

Distribution		Möte	Protokoll nr.	
Styrelse, valberedning, revisorer, klubbstuga		<b>Medlemsmöte</b>	3/21	
		Sammanträdesplats	Datum och tid	
		<b>Klubbstugan</b>	7/6-21 kl 18.30	
NÄRVARANDE		MEDDELAT FÖRHINDER		
Ordf. Monica Backerholm, vice ordf Susanne Gunnarsson, kassör Anna-Carin Melander, sekr. Malin N Ögren, Marie Lundstedt, Julia Hörnfeldt, Helena Hägglund. 25 medlemmar		FRÅNVARANDE		
		Åtgärdas av	Färdigt	
§ 26 Öppnande	Mötet öppnas av ordf Monica Backerholm			
§ 27 Justerare	Sanna Hägglund och Rita Rosenblom väljs till justerare			
§ 28 Dagordning	Dagordningen godkänns, bilaga 1			
§ 29 Föregående protokoll	Sekreteraren sammanfattar protokoll från medlemsmöte 2/21. Justerat och klart finns på hemsidan och i pärmen i klubbstugan.			
§ 30 Ekonomi	Kassa: 4 kr, bank: 9 137.63 kr, placeringskonto: 175 000 kr. Resultat plus 27 220.07 kr, bilaga 2. Kommande utgifter: inköp av sladd till grusplanerna och stängsel till agilityplanen.			
§ 31 Val av valberedningskommite	Sanna Hägglund och Josefin Norén väljs till valberedningskommite. Till medlemsmötet den 22/6 ska de ta fram förslag till valberedning, en sammankallande (1 år) och en ledamot (2 år).			
§32 Skrivelser	Inga nya inkomna. Information om att vår utbildningsansvarige kommer att delta i ett digitalt distriktsmöte för utbildningsansvariga.			

	Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum	
	<b>Medlemsmöte</b>	3/21	7/6-21 kl 18.30	
§33 80-års jubileum	Det planeras för en gemensam fest i klubbstugan på kvällen den 28/8. Under dagen firar vi med att erbjuda "prova på" i olika grenar. Mer information kommer.		Åtgärdas av	Färdigt
§34 Loggotype	Vi justerar klubbens logotypen så att länken blir en rak linje.			
§ 35 Verksamheter	<p><b>Anläggning:</b> köper in en grussladd enligt beslut från styrelsen.</p> <p><b>Agility:</b> Planerar tävling andra helgen i september. 13/6 agilitymöte utomhus på klubben. Hela agilityplanen kommer hängnas in. Under vecka 22 anordnas en onlinetävling.</p> <p><b>Rally:</b> Officiell tävling 11-12/9. Tre cuper planeras, närmaste 15/6. Den 17/6 möte för alla rallyintresserade. KM den 3/10. DM kommer att arrangeras av vår klubb.</p> <p><b>Utbildning</b> Nio kurser har körts under våren. Det som efterfrågas just nu är agility och valp. Den 15/6 och 22/6 körs träningskvällar där alla är välkomna. Ingen grillning under våren men fika kommer finnas till försäljning.</p> <p><b>Bol:</b> Junitävlingen ströks på grund av nya direktiv från distriktet om att vi måste söka tre veckor innan tävling (vår tävling låg 13 dagar fram i tiden). Torsdagar körs brukskvällar som tidigare kl 18.30, skott kan ordnas vid önskemål. Under maj inbjöds till två tillfällen bruksgrenar.</p> <p><b>Mental:</b> MH den 12 juni och även 14 augusti (uppfödare MH).Eventuellt även MH i oktober.</p>			



	Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum	
	<b>Medlemsmöte</b>	3/21	7/6-21 kl 18.30	
§ 36 Från styrelsen	<b>Webb:</b> Hemsidan uppdateras allt eftersom. . <b>Utställning:</b> Planerar en inofficiell utställning den 18/9, endomare klar. Utställningen hålls på klubben. <b>Nose Work:</b> Ingen närvarande. Har anordnat en aktivitet i Köpmanholmen under våren.		Åtgärdas av	Färdigt
§ 37 Övriga frågor	Utvecklingsbidrag för att bygga utedass har sökts från kommunen. Styrelsen kommer även att söka pengar för en inhägnad på klubben.. Bild till hemsidan på verksamhetsansvariga. Vi håller på att ta fram ett vinyltryck för alla olika grenar, mer info om detta kommer när allt är klart.			
§ 38 Nästa möte	Hundens vecka kommer anordnas under hösten. Broarna runt slingan ses över av anläggning. Fönstren i klubbstugan behöve ses över.			
§39 Priser	16 augusti 18:30.			
§ 40 Avslut	Bilaga 3			
	Mötet avslutas 19.50			



Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum
<b>Medlemsmöte</b>	3/21	7/6-21 kl 18.30

Ordförande: Monica Backerholm

Sekreterare: Malin N Ögren

Justeras: Sanna Hägglund

Justeras: Rita Rosenblom